
Protokół Nr 36/2006

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki,
Rodziny i Patologii oraz Komisji ds. Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska
Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 8 czerwca 2006r.

Przewodniczyli Przewodniczący Komisji – Józef Woźny i Władysław Zawadzki.
Listy obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1.Piotr Pośpiech – Skarbnik Powiatu,
2.Jolanta Krzysztowczyk – Naczelnik Wydziału Edukacji,
3.Tomasz Białaszczyk – Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.

Porządek posiedzenia:
1.Otwarcie posiedzenia.
2.Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 13.06.2006r.
3.Wolne wnioski.
4.Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.

Przewodniczący Komisji otworzyli posiedzenie, powitali wszystkich zebranych i przedstawili
porządek obrad. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do proponowanego porządku
i jednogłośnie go przyjęli.

Ad.2.

Radni kolejno omawiali następujące projekty uchwał, które przygotowano na najbliższą sesję
Rady Powiatu w dniu 13 czerwca br.:
-w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/249/2005 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie
  uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006r.,
-w sprawie odpowiedzi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu na skargę
  Pana Henryka Fraszka,
-w sprawie udzielenia pełnomocnictwa,
-w sprawie udzielenia pełnomocnictwa,
-w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Panem Leszkiem
  Krzyżanowskim – radnym Rady Powiatu w Kluczborku,
-w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu
 Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 2005r.,
-w sprawie nadania Statutu i Regulaminu Starostwu Powiatowemu w Kluczborku,
-w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku,
-w sprawie nadania Statutu Zarządowi Dróg Powiatowych w Kluczborku,
-w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Kluczborku,
-w sprawie nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Kluczborku,
-w sprawie nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Gierałcicach,
-w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Zespołowi Socjalizacyjno-Interwencyjnemu
  „Nasz Dom Bogacica-Bąków ” w Bogacicy,
-w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i placówek
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  kształcenia ustawicznego w Powiecie Kluczborskim,
-w sprawie likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych
  Nr 1 w Kluczborku,
-w sprawie likwidacji szkół ponadpodstawowych w Zespole Szkół Licealno-Technicznych
  w Kluczborku,
-w sprawie likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących
  w Kluczborku,
-w sprawie likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych –
  Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach,
-w sprawie likwidacji szkoły ponadpodstawowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych
  Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku,
-w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XXIX/219/2005 Rady Powiatu w Kluczborku
 z dnia 8 lipca 2005r. w sprawie nadania regulaminu przyznawania i przekazywania
 stypendiów dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Kluczborskim
 w roku szkolnym 2005/2006,
-w sprawie wyrażenia woli na przekazanie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolniczego
 Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach do prowadzenia przez Ministra
 Rolnictwa i Rozwoju Wsi.
Ponadto w materiałach na sesję znajduje się sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu
za okres od 03.04.2006r. do 24.05.2006r.          
Skarbnik Powiatu nawiązując do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2006r.,
wyjaśnił, że po sporządzeniu bilansu i po zatwierdzeniu przez Radę sprawozdania
z wykonania budżetu powiatu za 2005r., pozostało na rachunku budżetu na dzień 31.12.2005r.
265.981,-zł. Kwota ta stanowi przychód budżetu w roku 2006 i została podzielona
w następujący sposób:
-3.200,-zł. na zadanie własne w zakresie nadzoru nad lasami,
-217.322,-zł. na wydatki bieżące tut. Starostwa (zakup oprogramowania komputerowego,
  energii cieplnej, podatek od nieruchomości i inne wydatki związane z funkcjonowaniem
  urzędu),
-12.459,-zł. na zapłatę zwiększonego podatku od nieruchomości ( dot. Zespołu Szkół
  Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Kluczborku),
-30.000,-zł. na zabezpieczenie kosztów utrzymania Centrum Powiadamiania Ratunkowego
  w Oleśnie, które za pośrednictwem firmy FALCK Sp. z o.o. obsługuje nasz powiat,
-3.000,-zł. na dofinansowanie kosztów remontu kościoła w Miechowej gm. Byczyna.
Pozostałe propozycje zmian w budżecie dotyczą głównie zwiększenia dochodów o kwotę
19.412,-zł., zwiększenia wydatków o kwotę 285.393,-zł., przeniesienia środków finansowych
pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej oraz wprowadzenia zmian w planie wydatków
na zadania remontowe.
Do niniejszego projektu uchwały radni nie wnieśli zapytań. W drodze głosowania radni
obu komisji jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem proponowanych zmian w budżecie.
Kolejno radni analizowali projekty uchwał dotyczące udzielenia odpowiedzi
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu oraz udzielenia dwóch pełnomocnictw.
Wicestarosta wyjaśnił, że projekty te dotyczą skarg Pana Henryka Fraszka na uchwały Rady
Powiatu związane z likwidacją SPZOZ ZOZ i utworzeniem PCZ S.A. w Kluczborku.
Do projektów nie wniesiono zapytań i w drodze głosowania radni jednogłośnie je przyjęli.
Kolejno przystąpiono do omówienia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na rozwiązanie stosunku pracy z Panem Leszkiem Krzyżanowskim – radnym Rady Powiatu
w Kluczborku. Wniosek w tej sprawie złożył do Rady Powiatu Prezydent Miasta Opola, który
zatrudnia radnego na stanowisku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Kombatantów
w Opolu.
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa powiedział, że na sesji powinno odbyć się w tej sprawie
tajne głosowanie i radni na pewno złożą wniosek o jego przeprowadzenie. Pozostali radni
potwierdzili to, a ponadto stwierdzili, że nieobecność radnego Krzyżanowskiego
na dzisiejszym posiedzeniu uniemożliwi mu udzielenie wyjaśnień w sprawie.
W drodze głosowania, 9 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się i przy braku głosów
przeciw, obie komisje opowiedziały się za przeprowadzeniem na sesji głosowania tajnego
w powyższej sprawie.
Następnie omawiano projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
SPZOZ ZOZ w Kluczborku za 2005r. Do sprawozdania radni nie wnieśli zapytań i w drodze
głosowania jednogłośnie opowiedzieli się za jego przyjęciem.
Kolejno Skarbnik wyjaśnił, że następne projekty uchwał dotyczą nadania statutu Starostwu
Powiatowemu, Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie, Zarządowi Dróg Powiatowych,
Powiatowemu Urzędowi Pracy, dwóm Domom Pomocy Społecznej oraz Powiatowemu
Zespołowi Socjalizacyjno-Interwencyjnemu „Nasz Dom Bogacica-Bąków”. Skarbnik
wyjaśnił, że nowa ustawa o finansach publicznych wprowadziła od dnia 1 stycznia br. zapis,
że każda jednostka budżetowa musi posiadać swój statut. Do tej pory nie było takiego
obowiązku. Nowy zapis nie dotyczy szkół i placówek oświatowych, ponieważ obowiązek
posiadania statutu prze te jednostki wynika już od dawna z przepisów oświatowych.
Członkowie obu komisji jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem na sesji proponowanych
wyżej uchwał.
Kolejno głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji i powiedziała, że pozostałe projekty
uchwał dotyczą oświaty. Wyjaśniła, że projekt uchwały o ustaleniu planu sieci szkół naszego
powiatu przygotowano w związku z koniecznością wprowadzenia do niej nowoutworzonych
szkół. Kilka kolejnych projektów uchwał dotyczy likwidacji szkół ponadpodstawowych
starego typu czyli tych, które zakończyły już swoją działalność. Ponadto jeden projekt
dotyczy zmian w sposobie przekazywania stypendiów dla uczniów szkół
ponadgimnazjalnych, a jeden wyrażenia woli na przekazanie Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych – Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach
do prowadzenia przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi.
Radni nie wnieśli zapytań do powyższych projektów i jednogłośnie opowiedzieli się
za przyjęciem ich na najbliższej sesji.
Do sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu również nie wniesiono zapytań.

Ad.3.

W związku z wyczerpaniem wspólnego porządku, członkowie Komisji Rolnictwa zakończyli
obrady, natomiast członkowie Komisji Oświaty przeszli do omówienia materiałów
przygotowanych przez Wydział Edukacji. W materiałach tych znajduje się:
1.sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie oświaty w 2005r. ujętych w planie rozwoju
   lokalnego Powiatu Kluczborskiego (pismo Nr ED-AN-0201/1-1/06 z dnia 27.04.2006r.),
2.informacja dotycząca propozycji przekazania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych –
   Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach do prowadzenia
   przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi.
Pani Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła, że pierwszy materiał obejmuje realizację
zadań w zakresie oświaty w 2005r., które zostały ujęte w planie rozwoju lokalnego naszego
powiatu oraz zadania planowane do realizacji w roku 2006 i w latach 2007-2013. Zostało
to sporządzone na podstawie materiałów dostarczonych przez szkoły i placówki oświatowe.
Pani Naczelnik dodała, że w przygotowaniu jest również raport o stanie edukacji ustawicznej
w powiecie w roku 2005. Całość tych informacji zostanie przekazana do uzupełnienia
i poszerzenia planu rozwoju lokalnego Powiatu Kluczborskiego.
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Radna Irena Kielar powiedziała, że w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku
konieczny jest remont korytarzy i toalet, a w Zespole Szkół Licealno-Technicznych
w Kluczborku wymiana okien.
Pani Naczelnik powiedziała, że można starać się o dodatkowe środki na ten cel z kontraktu
naszego województwa, ale trzeba mieć wtedy część środków własnych. W budżecie naszego
powiatu nie ma ich jednak.
Kolejno członkowie komisji zapoznali się z informacją dotyczącą propozycji
przekazania Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – Rolniczego Centrum Ustawicznego
w Bogdańczowicach do prowadzenia przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Radni
pozytywnie odnieśli się do tej propozycji.
Omówione materiały znajdują się w aktach komisji – teczka RP/K.Ośw.-0058/36-37/2006.

Ad.4.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Oświaty podziękował
wszystkim za udział w obradach i zamknął posiedzenie w dniu dzisiejszym.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa         Przewodniczący Komisji Oświaty

                       Władysław Zawadzki                                      Józef Woźny

 


